

TAX ALERT

КРАТКИЙ ОБЗОР ИЗМЕНЕНИЙ В НАЛОГОВОМ ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВЕ

JUNE 2014 / ИЮНЬ 2014

The Government approved the Double Tax Treaty between the Kyrgyz Republic and the Sultanate of Oman

The Government of the Kyrgyz Republic approved an Agreement between the Government of the Kyrgyz Republic and the Government of the Sultanate of Oman on avoidance of double taxation and prevention of tax evasion (Directive of the Government of the KR #224-r of June 17, 2014).

This Agreement provides reduced rates on dividends and interests.

Правительство одобрило Соглашение об избежании двойного налогообложения между Кыргызской Республикой и Султанатом Омана

Правительство Кыргызской Республики одобрило Соглашение между Правительствами КР и Султаната Омана об избежании двойного налогообложения и предотвращении уклонения от уплаты налогов на доходы и капитал (Распоряжение ПКР №244 от 17 июня 2014).

Данное соглашение предусматривает пониженные ставки на дивиденды и проценты.

Draft of Law on amendments to the Tax Code with regard to the taxation of the retained earnings

The Government gave a positive opinion on the draft of law on amendments to the Tax Code of the KR providing that at least 25 percent of the retained earnings should be considered as dividend for the tax purposes and therefore should be subject to withholding tax at the source of income. (Decree of the Government of the KR #358 of June 27, 2014).

Законопроект об изменениях в Налоговый Кодекс о налогообложении нераспределенной прибыли

Правительство Кыргызской Республики вынесло положительное заключение на проекта закона о внесении изменений в Налоговый Кодекс КР о признании не менее 25 процентов нераспределенной прибыли дивидендами для целей налогообложения и соответствующего их обложения налогом у источника дохода. (Постановление Правительства КР №358 от 27 июня 2014).

How to contact us

If you wish to discuss the information above please contact Baker Tilly Bishkek by e-mail contact@bakertilly.kg or by phone +996 312 696232.

Наши контакты

Если Вы хотите обсудить информацию, представленную выше, Вы можете связаться с нами по электронной почте contact@bakertilly.kg или по телефону +996 312 696232.